
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 17. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 119
Vil ministeren oplyse: Hvordan NOTA’s brugergruppe er afgrænset, hvordan
antallet af brugere har udviklet sig over de sidste 10 år, og hvordan brugerne
fordeler sig mellem f.eks. blinde/synshandikappede, ordblinde og evt. grup-
per?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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